
Account Closing Request Form 
取消戶口申請表格         

         Account Number 戶口號碼

Date 日期  (DD/MM/YYYY): 

For O�ce use only 本欄由公司填寫 
Req. no.

Client’s Declaration  顧客聲明:

By submitting this request I/We hereby acknowledge that :
在遞交此表格之同時，本人/吾等承認下列各項：

I/We understand that all of my/our investment asset(s) has/have to be converted to cash before submitting this Account Closing Request, otherwise this Request will 
not be proceeded;
本人/吾等明白在遞交此戶口取消表格之前，所有在本人/吾等的戶口內的投資資產必須全部先轉換成現金，否則取消戶口手續將不獲辦理；

I/We understand that my/our subscription to services ( if any ) delivered by AAFG will be terminated after the above request has been executed and the end of services 
date is determined by AAFG;
本人/吾等明白此戶口取消表格一經執行，AAFG對本人/吾等提供的服務將被終止，而正式終止服務日期將由AAFG決定；

I/We authorize AAFG to deduce, at full amount, any withdrawal and/or termination fee(s) and/or outstanding fee(s), payable interest etc. that may be applicable from 
my/our account as a result of the account closing;
本人/吾等謹此授權AAFG在本人/吾等的戶口中扣除取消戶口產生的所有與提款、終止服務、未付費用與及應付未付利息等所有相關之適用收費；

I/We certify that I/We have read and fully understand the Terms and Conditions for the account cancellation. (If joint account, both account holders must sign on 
this form.)
本人/吾等確認本人/吾等已詳細閱讀過並全然明白取消戶口的條款及條件。(假如上述為聯名戶口，兩客戶請同時於此表格簽署。)

__

Please complete the form using a BLACK PEN and print in clear CAPITAL LETTERS 
(請用黑色原子筆並以大寫填寫表格)

Passport / ID  /Registration/ 
Incorporation Document Number 
護照/身分證/登記/註冊文件號碼 

I/We, the undersigned, 
本人／吾等現確認，

hereby give my/our consent and authorise AYERS Alliance Financial Group Limited (“AAFG”) to cancel, upon request, my/our account.
同意並授權澳豐將本人／吾等於貴公司的戶口取消。

Account Name 戶口名稱  

Account Details 戶口資料

Account Holder’s /authorized person(s) signature(s) (Company chop is required for corporate account)
戶口持有人/授權人簽署(公司戶需蓋上公司印章)

X X

Name  of Signatory (ies)
簽署人姓名
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